
Mariola Gawlowska
Radna Rady Miasta
Wloclawek

Wloclawek 22.06.2021

Pan
Marek Wojtkowski
Prezvdent Mia sta Wloclawek

zwracamsig z uprzejm? prosb4 w imieniu mieszkanc6w

ZawiSIa o oczyszczenie chodnik6w z wyrastaj4cych chwast6w'

Proszg o system atycnrc przegl1danie i uprz4tartie z chwast6w

wszystkich chodnik6w na osiedlu ZawiSIe.

Mieszkancy prosz qteZ o uprzqtanie $ciezek rowerowych.

uprzejmie proszg Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie.

Z povtuZaniem
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